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Protokoll fört vid ÅRSMÖTE MED GOTHEMS SOCKENFÖRENING den 6 mars, 

2022 

Närvarande i bygdegården var styrelsen samt 22 föreningsmedlemmar. Det var ett hybridmöte 

och en från styrelsen samt en medlem deltog via nätet. 

 

§1.    Ordförande Owe Ronström hälsade alla välkomna, räknade antal deltagare inför 

eventuellt behov av röstlängd samt öppnade mötet.  

§2. Owe Ronström bad om förslag till ordförande för mötet. Christina Näslund föreslogs av 

valberedningen, valdes och tog över klubban. 

§3. Som sekreterare föreslog valberedningen Lotta Landerholm, och hon valdes. 

§4. Mötet beslutade att röstlängden fastställs vid behov. 

§5. Som rösträknare samt att jämte ordförande justera protokollet valdes Leo Lövdahl och 

Oscar Wetterstrand. 

§6.  Mötet beslutade att kallelsen till årsmötet skett korrekt. Den har sänts ut via mejl till alla 

med sådan adress. Övriga har kallats via brev. Till kallelsen har bifogats: 

Föredragningslista, Brev till medlemmarna ang. hur medlemsavgiften betalas, 

Verksamhetsberättelse och -plan, Balans- samt resultatrapport. Vidare en motion. 

Föredragningslistan godkändes. 

§7. Owe R. föredrog Verksamhetsberättelse samt Årsredovisning som ju alla haft möjlighet 

att ta del av. Sociala aktiviteter har på grund av pandemin varit få. Mycket har varit 

inställt även om Julmarknaden lyckades hållas när pandemin gjorde en liten paus. 

Årsredovisningen visar på ett underskott på 3 444,65kr, vilket får anses som lågt när 

intäkterna varit så få. Verksamhetsberättelse samt Årsredovisningen fastställdes av 

mötet. 

§8. Owe R. läste upp revisorernas berättelse som sa att ekonomin var i ordning och 

förordade styrelsen ansvarsfrihet. 

§9. Mötet fastställde resultat- och balansräkningen enligt redovisning på §7 och §8. 

§10. Mötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

§11. Beslutades att årets förlust på 3 444,65kr hanteras genom att den tas från eget kapital. 

§12. Två motioner har inkommit och båda är från styrelsen (den första bifogad kallelsen). 

Owe R. föredrar: Styrelsen har låtit montera en digital övervakningsenhet, som kommer 

att registrera elförbrukning i olika delar av bygdegården, detta för att elförbrukningen 

kommer att behöva ökas när vi lämnar det fossila energisystemet. Motionen handlar om 

att styrelsen vill påbörja en rekognosering av möjligheter att installera solceller på 

bygdegården samt laddstation/er i anslutning. Janne Näslund framförde vikten av att 

styrelsen först kontrollerar statusen på bygdegårdens tak, så att inte det riskerar behöva 

bytas inom t.ex. 10 år, med åtföljande demontering av solceller. Vidare att det är viktigt 

att hitta ett betalsystem för uppsatt/a laddstation/er. 
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Mötet beslutade att det är positivt att styrelsen går vidare med att undersöka 

förutsättningarna för  solceller liksom laddstation/er vid bygdegården och att när 

konkreta beslut behöver tas så ska medlemmarna kallas för sådana beslut. 

 Den andra motionen från styrelsen rörde förändrade kostnader för att hyra bygdegården. 

Ole Robertsson föredrog denna: Ändringen innebär att kostnaden för hyra ökas med 

10% och att samtidigt rabatten för medlemmar ökas till 25%. 

En fråga ställdes ang. de 400kr som tas ut som hyra före en eller flera dygnshyrning/ar. 

Styrelsen svarade att dessa pengar tas ut därför att bygdegården då är omöjlig att hyra ut 

till andra. Vidare ställdes fråga om hyra för stolar, bord, etc som finns angivna. Svaret 

från styrelsen blev att det gäller möbler som finns i förråden. Framfördes därvid att 

skrivningen av prissättningen för hyra behöver göras om och bli tydligare. 

Mötet beslutade i enlighet med motionen. 

§13. Owe R. föredrog verksamhetsplan för 2022 inklusive budget (bifogats kallelsen). 

Utöver de olika sektionernas uppgifter planerar styrelsen ett antal träffar under rubriken 

”Gothem ställer om” samt genomgång av arbetsformer och ansvar för sektioner samt 

mellan styrelsen och sektionerna. 

Vad gäller Hemsidan sägs i planen att ”allt material ska komma från styrelsen och 

sockenbor”.  

Planerade utgifter är upprustning och investering i vitvaror i köket, där Christina 

Näslund och Jane Wetterstrand inkommit med förslag. 80tkr finns redan inom 

nuvarande ekonomi och ytterligare 20tkr beräknas tas ur eget kapital. Vidare beräknas 

material till omsorg om sockenföreningens kulturbyggnader till 40tkr. För nuvarande 

styrelse med revisorer, liksom tidigare, finns innestående 10tkr, som ej kunna användas 

p.gr. av pandemin, men planeringar har vidtagits. 

§14. Valberedningen föreslog fortsatt ersättning till styrelseledamöter samt revisorer på 

5tkr/verksamhetsår och mötet beslutade enligt detta. 

§15. Valberedningen föreslog omval av Owe Ronström till ordförande och mötet beslutade 

med acklamation i enlighet med förslaget. 

§16. Valberedningens sammankallande Gunnar Norrby föredrog förslag till styrelse: 

Kvar ytterligare ett år är: Consuelo Griggio, Emma Jansson, Lena Gardelin och Ole 

Robertsson. 

I nuvarande styrelse avgår Maria Lööw och Jane Wetterstrand. 

Som omval 2 år föreslås: Thomas Johansson 

Som nyval 2 år föreslås: Conny Ekvall samt Marit Eriksson. 

Mötet beslutade omval av Thomas Johansson samt nyval av Conny Ekvall och Marit 

Eriksson, alla tre på två år. 

§17. Punkten ”Val av kassör” utgår eftersom detta val ska ske vid styrelsens konstituerande 

möte. 

§18. Valberedningens förslag ang. revisorer godtogs och beslutades, nämligen: Omval av 

Lars Persson och Bengt Jönsson som ordinarie, samt Britt-Marie Björklund och Torsten 

Andersson som suppleanter. 
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§19. Valberedningen föredrog förslag till sammankallande samt ingående i de olika 

sektionerna, och mötet beslutade i enlighet med detta, enligt följande: 

 

a) Byggnadssektionen: Kenneth Jakobsson avgår.  

Omval: Maria Lööw (sammankallande), Tommy Jacobsson, Åke Gustavsson, Carina 

Lindholm Tengqvist. 

Nyval: Alan Gahnström och Lasse Lindman. 

 1)Fjärdinge änge: 

Omval: Kristoffer Lindby (sammankallande), Kaj Wahlgren, Bengt Karlsson 

och Gunnar Norrby. 

 2)Sojdet: Wide Pettersson avgår. 

Omval: Olav Lindahl (sammankallande), Göran Pettersson, Bengt Karlsson, 

Gunnar Norrby och Oscar Wetterstrand. 

Nyval: Conny Ekvall. 

 3)Prästladugården:  

Omval: Magnus Åhlén (sammankallande) och Bengt Karlsson. 

 Vidare: 

b) Marknadssektionen: Nästan hela tidigare marknadssektionen avgår. 

Omval: Leif Nilsson + att styrelsen, i enlighet med vad de beslutar, arrangera de två 

marknaderna, som funnits de senaste åren: Gothemdagen samt Julmarknaden. Styrelsen 

har i samband med detta rätt att adjungera personer för det gemensamma arbetet. 

 c) Festkommittén: Hela tidigare festkommittén avgår och den har under 2021 varit 

hopslagen med marknadssektionen: Christina Näslund, Jane Wetterstrand, Maria 

Lindvall, Susanne Olofsson, Kerstin Westberg och Consuleo Griggio. 

Nyval: Miriam Hinas (sammankallande), Lena Edman, Tanja Johansson och Vanessa 

De Sha Svensson. 

Till detta presenterade också valberedningen en ”Möjlighetslista” = en lista över 

personer i socknen som gärna ställer upp ibland men som ibland inte kan. Namn 

telefonnummer och mejladresser överlämnas till sammankallande samt styrelsens 

ordförande. (Under mötet anmälde sig fler, så en ny kommer att skickas/LL). 

 d) Filmer: 

Omval: Lotta Landerholm och Håkan Hedman. 

 e) Hemsidan: 

Omval: Håkan Hedman. 

 f) Nyinflyttade: 

Liksom tidigare år får styrelsen ansvar för att ta ställning till, samt arrangera träff med 

nyinflyttade – med hjälp av Festkommittén och andra frivilliga. 

 g) Bygdegården: 

Omval: Erik Persson och Leif Nilsson. 
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§20. Vad gäller ombud till Gotlands Hembygdsförbund samt Gotlands Bygdegårdsdistrikt 

beslutar mötet att styrelsen får utse dessa ombud. 

§21.  Vad gäller ombud till Gothems Avloppsföreningen föreslår valberedningen omval av 

Ulf Olofsson med Olav Lindahl som suppleant, vilket mötet beslutar. 

§22. Styrelsen föreslår oförändrad årsavgift för medlemmar under 2022 och mötet beslutar så 

= enskild medlem/175kr och familj/275kr.  

§23. Denna punkt ”Beslut om prislista för hyra av bygdegården” har beslut redan fattats av 

mötet. Se ovan §12. 

§24. Ang. ”Frågor rörande Gotlands Hembygdsförbund” berättade Lotta Landerholm att det 

Nyhetsbrev som sänds ut cirka 6 gånger om året behöver sändas vidare ut till 

medlemmarna, eftersom det innehåller intressant information om händelser, kurser, 

webbinarier, etc. Vidare att årsboken Från Gutabygd kommer ut i maj och bör finnas 

tillgänglig för styrelsen liksom för inköp. Den innehåller i år artiklar från Gothem; om 

Kutboden samt om Kyrkebinge såg och andra sågar och kvarnar i socknen. 

Maria Lööw informerade från styrelsen att de beslutat att lägga ut länk på hemsidan där 

såväl Nyhetsbrevet kan hittas, liksom Från Gutabygd beställas. 

Ang ”Frågor rörande Gotlands Bygdegårdsdistrikt” rapporterade Owe R. om diverse 

bidrag som kan sökas för återstart av verksamheter efter pandemin. Vidare läste Owe 

upp ett brev från disriktet, ursprungligen kommet från Östergarn/Gammelgarns 

hembygdsförening. Det handlar om hur vi kan samordna mottagande av flyktingar från 

Ukraina. 

Mötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att planera för sådana gemensamma insatser i 

socknen. Dessutom att styrelsen på hemsidan anger person som medlemmar kan höra av 

sig till med sina möjligheter att vara till hjälp. 

§25. Valberedning: Gunnar Norrby meddelar att han avgår.  

Valberedningen ska enligt stadgarna bestå av tre personer. Till detta årsmöte har 

valberedningen bestått av 4 personer, eftersom årsmötet 2021 inte kunde besluta om 

någon ordförande. Två personer anmälde sig då som frivilliga och vid det extra årsmötet 

i augusti tillsattes Owe R. som ordförande, men valberedningen kvarstod oförändrad 

med utöver Gunnar: Tommy Jakobsson, Janne Näslund samt Lotta Landerholm. 

Mötet beslutade nyval av dessa tre, med Lotta L som sammankallande. 

§26. Under Övriga frågor anmäldes tre: 

1. Christina N. ville att styrelsen skulle beakta bygdegårdens behov av att bli grundligt 

städad. ”När blir nästa städdag?”, undrade hon. Det är brukligt att styrelsen ombesörjer 

det en gång om året. Styrelsen noterade detta. 

2. Owe R. att en gåva i dagsläget till UNHCR/Ukraina fördubblas via sponsring av 

Roger Akelius och föreslår att sockenföreningen ger 1tkr, vilket mötet beslutar. 

Vidare informerar Owe om kommande träffar i bygdegården utifrån temat ”Gothem 

ställer om” 10/3, 12/4 samt 4/5. De handlar om hur elen ska räcka, om träd och skogar 

nu och då i socknen, liksom om hur det kan gå att lösa transportfrågor, när vi bor 

förhållandevis långt från varandra och tätorter (särskild kallelse finns utskickad till 

medlemmar). 

3. Owe R. poängterar vikten av att planer och idéer för de förändringar som kommer att 
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bli nödvändiga för klimatet inte kommer uppifrån som diktat, utan nerifrån och upp. 

Avslutningsvis sa han att det viktigaste för socknens liv är sektionernas verksamhet. 

 Därefter vidtog överlämning av fina blommor till samtliga som har avgått ur kommittéer 

och styrelsen – se ovan §§ 16, 19 och 25. 

Även ordförande och sekreterare för mötet avtackades. 

§27. Ordförande Christina N. avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 Sekreterare    Ordförande 

Lotta Landerholm    Christina Näslund 

 

 

 

 

 

 Justeras    Justeras 

Leo Lövdahl    Oscar Wetterstrand 

 

 

 


